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Občina Gorenja vas-Poljane 
v letu 2007

Občina Gorenja vas-Poljane je ena od štirih občin, ki so nastale na škofjeloškem območju 
z reformo lokalne samouprave leta 1994. S 153 kvadratnimi kilometri površine je ena večjih 
občin na Gorenjskem, leži pa v osrčju Poljanske doline. Na severni strani jo obdaja 
Škofjeloško hribovje, na južni Polhograjsko in na zahodu Cerkljansko hribovje. Vodenje 
občine je po treh mandatih županovanja Jožeta Bogataja po zadnjih lokalnih volitvah leta 
2006 prevzel Milan Čadež. 

Po podatkih Statističnega urada RS je sredi leta 2007 v Občini Gorenja vas-Poljane, ki 
obsega 73 naselij, živelo 7117 ljudi. Razveseljivo je, da jih je bilo skoraj 27,5 odstotka starih do 
19 let, če k njim prištejemo še mlade do 29 leta, skupaj predstavljajo 43,9 odstotka prebival-
stva občine. Starejših od 60 let je bilo nekaj manj kot 18 odstotkov. Glede na to ni čudno, da 
je leta 2007 občina uvedla tri dodatne oddelke vrtcev v Gorenji vasi, Poljanah in na Sovodnju; 
septembra je prag vrtcev prestopilo kar 279 otrok.

Občinski projekti
Leto 2007 je bilo za prebivalce Občine Gorenja vas-Poljane zelo pomembno. Točno deset 

let po tem, ko se je poljanska osnovna šola odcepila od gorenjevaške, je bila v Poljanah ven-
darle zgrajena telovadnica z zunanjimi igrišči, smučišče na Starem vrhu je dobilo novo 

Panoramski pogled na Gorenjo vas in Poljane iz zraka. (foto: Izidor Jesenko)
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ogrevano šestsedežnico, kar bo po prepričanju vlagateljev pripomoglo k večjemu številu 
gostov, tudi prebivalci višje ležečih krajev so dobili možnost priklopa na internet.

Telovadnico, ki je namenjena učencem poljanske osnovne šole, v popoldanskem času pa 
jo lahko za športne aktivnosti izkoristijo tudi preostali krajani in občani, je v začetku novega 
šolskega leta slavnostno odprl minister za šolstvo in šport Milan Zver. Na prireditvi, ki jo je 
popestrila dobrodelna nogometna tekma, kjer je začetni udarec imel predsednik vlade 
Janez Janša (zbrana sredstva so šla v Železnike, ki so se ravno v tistih dneh bojevali s posle-
dicami ujme), med predstavniki vlade in gorenjskimi politiki ter gospodarstveniki, je pouda-
ril, da imajo poljanski otroci eno najsodobnejših telovadnic v državi.

Med drugimi pomembnejšimi aktivnostmi občine so bila prizadevanja, da pristojne na 
nivoju države prepričajo o smotrnosti načrtovane državne cestne povezave med Ljubljano in 
Tolminom (t. i. 4. razvojna os), kot jo predlagajo predstavniki naše občine. Po zdaj aktualnih 
dveh predlogih bi povezava potekala skozi Hotavlje in Kopačnico, skozi predor v Dolenje 
Novake do Cerkna oziroma po obstoječi (a rekonstruirani) cesti skozi Sovodenj, predor pod 
Kladjem z izhodom v Čeplazu in naprej proti Cerknu. Medtem ko se v Cerknu zavzemajo za 
prvo možnost, Občina Gorenja vas-Poljane predlaga povezavo doline od Trebije do Sovodnja 
in dolino reke Idrijce na obstoječo cesto Tolmin-Logatec. Tako bi ohranili celovitost vasi 
Hotavlje, v Kopačnici pa bi gradnja regionalne ceste pokvarila načrte glede možnosti izko-
riščanja tople vode za topliški turizem, poleg tega je tam tudi vodovarstveno območje, 
vključeno v projekt Natura 2000. 

Podjetja različnih dejavnosti so na podlagi razpisov dobila želeni prostor v dveh obrtnih 
conah v naši občini - niti v Todražu niti v Dobju ni več prostih kapacitet.

Solastnice Dvorca Visoko (skoraj tričetrtinski del je v lasti Občine Gorenja vas-Poljane, 
preostanek pa pripada občinama Žiri in Škofja Loka) so se dogovorile o konceptu obujanja 
te, že dolgo speče poljanske Trnuljčice. Z javnim zbiranjem ponudb najprimernejšega 
razvojnega investitorja je bilo izbrano podjetje Hosting, d. o. o., ki naj bi jeseni skupaj z obči-
nami ustanovilo skupno družbo za realizacijo projekta Turistični kompleks Tavčarjev dvorec 

Osnovna šola Poljane z novo telovadnico in zunanjimi igrišči. (foto: Izidor Jesenko)
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Visoko. Ponudnik predvideva celovit razvoj destinacije: s prenovo in razširitvijo kapacitet 
ponuditi visokokakovostne namestitvene zmogljivosti, odlično kulinariko, bogat wellness 
program ter kopico dopolnilnih programov, temelječih na bogati kulturni in zgodovinski 
vrednosti ter dediščini dvorca in naravnega okolja. 

Občina je začela s komunalnim opremljanjem nove stanovanjske soseske v Gorenji vasi 
- v Vršajnu bo prostor za 17 novih stanovanjskih hiš - prav tako pa bodo komunalno opre-
mljena nova zemljišča v Dobenski Ameriki. 

Tudi zahvaljujoč evropskemu projektu Pusemor ( javne storitve v redko poseljenih gor-
skih območjih), v katerega je bilo vključenih 30 krajev iz 12 evropskih regij - iz naše občine 
naselje Lučine - so prebivalci dobili dostop do interneta. Naselja v tej krajevni skupnosti, kot 
še nekatera v drugih delih občine, prej niso bila pokrita z ustrezno infrastrukturo, ki bi omo-
gočala ustrezno delovanje spletnih povezav. 

V letu 2007 sta največji dve gasilski društvi v občini dobili novi vozili. Medtem ko so v 
Poljanah s kombijem za prevoz moštva na intervencije dokončno izpopolnili vozni park - 
poleg kombija imajo še cisterno za prevoz 5000 litrov vode in intervencijsko vozilo, ki lahko 
prepelje 1500 litrov vode, v njem pa je nameščena potrebna oprema tudi za prevoz šestih 
gasilcev - pa so v Gorenji vasi v prvi fazi kupili le podvozje gasilskega vozila, temu pa je 
sledila še nadgradnja. Vozilo z opremo je skupaj stalo približno 210.000 evrov. 

Občinski nagrajenci
Na osrednji prireditvi ob občinskem prazniku 23. novembra je občinska priznanja dobilo 

sedem občanov. Častni občan je postal prvi župan Občine Gorenja vas-Poljane Jože Bogataj, 
ki je funkcijo opravljal kar tri mandate. Plaketo občine sta prejela Turistično društvo 
Sovodenj in Gorenjevaški oktet. Prvo je zelo poznano predvsem po dveh tradicionalnih 
prireditvah: Praznik koscev in Srečanje Janezov; nagrado so prejeli ob 35-letnici delovanja. 
Gorenjevaški oktet deluje in uspešno ohranja pevsko izročilo že od leta 1971, 2007 pa so 
izdali tudi svojo prvo zgoščenko Tam gori za našo vasjo.  

Praznovali so …
50-letnica delovanja Javorskih pevcev. Izdali so zgoščenko Tja gor čez Javorje, na kateri 

so posnete pesmi, ki "nas plemenitijo in vzgajajo srce in duha. Bogati naše medsebojne 
odnose, ohranja spomin na stare čase, predvsem pa nas navdaja s spoštovanjem do naših 
ljudi, naroda in domovine," so povedali jubilanti. Pavle Dolenc iz Četene Ravni je edini 
pevec, ki je v skupini že od vsega začetka. 

35- letnico delovanja je z odmevno prireditvijo obeležilo Turistično društvo Sovodenj, v 
okviru katerega že 25 let deluje folklorna skupina, deset let že skupaj prepeva Kvartet 
Krehovci, prav toliko časa pa deluje turistični podmladek podružnične šole Sovodenj.

Knjige
Na Sovodnju so po triletnem zbiranju podatkov izdali skoraj 500 strani debelo knjigo z 

naslovom Življenje pod Ermanovcem, Bevkovim vrhom in Sivko. Gre za obširno kroniko časa, 
življenja in ljudi s tega območja - o poselitvi nekoč in danes, upravni ureditvi, delujočih 
društvih, posebnežih in pomembnih ljudeh iz tega območja.
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Šola
Osnovnošolci so na različnih tekmovanjih dosegli nekatere izvrstne rezultate. Učenci OŠ 

Ivana Tavčarja, ki so obiskovali podjetniški krožek, so na vseslovenskem tekmovanju za naj-
inovativnejše podjetniške projekte mladih (InPod) med več kot sto prijavljenimi skupinami 
zasedli tretje mesto, in sicer na temo Termalno turistični športni center v Poljanski dolini.

Barbara Robba, učenka OŠ Poljane, se je po osvojitvi tretjega mesta na mladinskem 
državnem prvenstvu (dekleta do 12 leta) v šahu uvrstila tudi na evropsko prvenstvo. 
Gorenjevaško osnovno šolo je po zaslugi odličnih rezultatov učencev ministrstvo za šolstvo 
in šport razglasilo za drugo najbolj športno šolo v državi. Nika Selak je osvojila naslov držav-
ne prvakinje v badmintonu in državne podprvakinje v teku na smučeh, v konkurenci klub-
skih tekmovalk pa se je trem učenkam uspelo uvrstiti na državno prvenstvo v atletiki: 
Monika Mezeg je dosegla 7. mesto v suvanju krogle, Diana Homec je bila 13. v teku na 300 
metrov in Nika Selak 22. v teku na 60 metrov.

Šport
Na športnem področju so v letu 2007 velike uspehe dosegli strelci Strelskega društva 

Marmor Hotavlje iz Gorenje vasi. Kadeti do 17. leta so z zračnim orožjem osvojili naslov 
državnih prvakov, kljub dejstvu, da so zaradi nastopa v tujini izpustili eno kolo. Med posa-
mezniki so se Andrej Peternel, Gašper Oblak in Lenart Oblak razvrstili od 5. do 11. mesta, kar 
je še posebej glede na izpuščeno kolo odličen rezultat. Med kadetinjami je državna podpr-
vakinja postala Špela Klemenčič. Mladinec Gašper Božič, sicer član državne reprezentance, 
je s pištolo, kljub izpuščenima dvema koloma, zasedel šesto mesto. 

5 Obcina Sabina Sabina Milka.indd   230 6.11.2008   18:28:58


